



# KOWLOON BOWLING GREEN CLUB

23<sup>rd</sup> April 2018

## Notice

### New Arrangements for Bowling Greens

To All Bowlers,

On the instruction of the General Committee, please note that the new arrangements for opening of the Bowling Greens are as follows:

#### Green 'B'

1. Will be open for National Games (2 rinks only) on Tuesday the 24<sup>th</sup> April, 2018.
2. Will be open for Team Practice and/or Roll-Up on Wednesday the 25<sup>th</sup> April, 2018.
3. Will be open on Saturday, 28<sup>th</sup> April, 2018 for one league team game. The remaining 3 rinks will be occupied by Men's 'A' Team vs Men's 'B' Team.
4. Will be open on Sunday, 29<sup>th</sup> April, 2018 for Men's 'C' Team vs Ladies 'A' Team (3 rinks) and 3 rinks for the Roll-Up.
5. Thereafter a designated green and/or both greens will be open on Wednesday/Saturday/Sunday/PH only.

#### Green 'A'

1. To maximise remaining maintenance time, Green 'A' will only be open on Saturday the 5<sup>th</sup> May, 2018.
2. Thereafter the Green 'A' will be open on Wednesday/Saturday/Sunday/PH only.

#### General

Where appropriate only one Green will be open for Sunday/PH Roll-Ups.



By order of the General Committee  
Peter IP  
Club Manager

**通告**  
**開放草場新安排**

致草地滾球員：

根據執委會指示，草場的開放有如下的新安排：

**草場 'B'**

1. 於 2018 年 4 月 24 日星期二開放草場提供本地球賽（只提供 2 條賽道）。
2. 於 2018 年 4 月 25 日星期三開放草場提供草地滾球員練習。
3. 於 2018 年 4 月 28 日星期六開放草場提供一場聯賽比賽。餘下的 3 條賽道由男子 'A' 隊對男子 'B' 隊。
4. 於 2018 年 4 月 29 日星期日開放草場提供男子 'C' 隊對女子 A' 隊（3 條賽道）另外 3 條賽道作為練習之用。
5. 此後，指定的草場和/或兩個草場只在週三/週六/週日/公眾假期開放。

**草場 'A'**

延長草地維修時間，草場 "A" 只在 2018 年 5 月 5 日星期六開放。

此後，草場 'A' 只在週三/週六/週日/公眾假期開放。

**總結**

在適當的情況下，週日/公眾假期練習只開放一個草場。



承執委會命  
會所經理  
葉伯德 謹啟  
2018 年 4 月 23 日